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6.

Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló 2012. évi OVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbel i
választ igénylő kérdést kívánok intézni a Nemzetgazdasági Minisztériumot vezet ő
miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezetőjéhez

„Mit kíván tenni a hazai bankrendszeren belüli magyar tulajdoni hányad növeléséne k
érdekében? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Széles körű szakmai konszenzus alakult ki arról, hogy nemzetgazdasági szempontbó l
célszerűbb, ha egy ország bankrendszere minél nagyobb hányadban hazai tulajdonban áll .
Kérdésem ennek alapján:

Célszerűnek látja Miniszter úr növelni a hazai bankrendszeren belül a magya r
tulajdonú hitelintézetek arányát, és ha igen, milyen módon segítené el ő ezt?

Szíves válaszát várom, melyet el őre is köszönök !

Budapest, 2013 . május 16.
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